
 

 
 
 
 
Interpellation från Markus Lagerquist (M) till Erik Pelling (S) 
om en attraktiv evenemangsarena  
 
Det är viktigt att vi kan tjäna pengar på de arenor vi har i kommunen. När 
studenternas byggdes ingick exempelvis inte trägolv för att skydda konstgräset i 
samband med större evenemang. Det innebär att Uppsala missar möjligheten att 
locka stora artistevenemang under sommarmånaderna. Därmed missar också 
Uppsala möjligheten att stärka vår viktiga besöksnäring.  
 
Nu är vi på väg att göra samma misstag i planen till ny ishall. I ritningen finns det två 
utrymmen, en för en tänkt restaurang och en för en tänkbar shop, som i första steget 
inte skall nyttjas. ”Dessa kan inredas i ett senare skede” står det att läsa.” 
 
Den nya is - arenan måste förberedes för att både kunna erbjuda goda 
förutsättningar för elithockey men också kunna genera pengar till kommunen. 
 
 
Mot denna bakgrund vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling:     
 
•  Hur tänker styret lära av tidigare misstag och säkerställa att nya arenan, 

redan när det invigs, kan ekonomiseras med företag och restauranger för 
att stärka besöksnäringen i Uppsala? 

 
 
 
Uppsala den 25 maj 2021 
Markus Lagerquist (M) 
 
 
 
 


